
P R O T O K Ó Ł  NR XLIII/10 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 10
00

 do 15
30

  

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 29 kwietnia 2010 roku  

 

 

W obradach udział wzięli radni. /Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego  

protokołu/.  

 

Ponadto w obradach udział goście. /Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XLIII sesji i powitania radnych oraz gości dokonał Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady. Stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 13, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza zaproponował wycofanie z porządku obrad 

dwóch projektów uchwał: 

 Punkt 8 d) porządku obrad, czyli uchwałę w sprawie zmiany uchwały regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew. 

 Punkt 8 e) porządku obrad, czyli uchwałę w sprawie zmian w Uchwale Nr VI/60/2003 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 2003 roku w sprawie Statutu 

Gminy Dobiegniew.  

Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza zaproponował również o rozszerzenie porządku 

obrad o cztery uchwały: 

 jako punkt 8 d) wprowadzić uchwałę w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 

Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Międzyrzeczu. 

 jako punkt 8 e) wprowadzić uchwałę w sprawie utworzenia obwodu głosowania  

w Domu Pomocy Społecznej na terenie Gminy Dobiegniew 

 jako punkt 8 f) wprowadzić uchwałę w sprawie uszczegółowienia opisu granic stałych 

obwodów głosowania w Gminie Dobiegniew. 



 2 

 jako punkt 8 g) wprowadzić uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad po zmianach przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja na temat zaległości podatkowych udzielonych zwolnień podatkowych  

i ulg. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok. 

 Opinia RIO w sprawie wykonania budżetu na 2009 rok. 

 Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2009 rok. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa. 

 Opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącej udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

 Dyskusja. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu działek nr 81, 83, 84, 86 i 87, położonych w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin, 

gmina Dobiegniew. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
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d) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

likwidacji Samodzielnego Publicznego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych 

w Międzyrzeczu. 

e) utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej na terenie Gminy 

Dobiegniew. 

f) uszczegółowienia opisu granic stałych obwodów głosowania w Gminie Dobiegniew. 

g) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XLII sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa:  

W tym krótkim okresie czasu skupiliśmy się na pracy, gdzie efektem jest przyznanie  

z Urzędu Marszałkowskiego Departamentu Edukacji, Kultury i Sportu prawie 80.000zł  

na dokończenie remontu baszty, natomiast 1.000.000zł otrzymaliśmy na kompleks 

rekreacyjno – sportowy przy ul. Leśnej.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Barbara Kucharska radna Sejmiku Województwa Lubuskiego – zaprosiła na I Przegląd 

Piosenki Żeglarskiej, który odbędzie się 21 maja br.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – przedstawił interpelacje złożone przez radnego 

Stanisława Chrebora do Rady Miejskiej oraz Burmistrza Dobiegniewa w sprawie wycinki 

drzew oraz o podłączenie kanalizacji.  

 Jolanta Pawlak radna – przypominam o odnowieniu tablic, które znajdują się w centrum 

miasta.  
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 Uważam, że powinna być podjęta uchwała, która mówi o zasadach uzyskiwania zgody  

na posługiwanie się herbem Dobiegniewa, ponieważ takiej uchwały nie mamy.  

 Michał Gacki radny – jeżeli został poruszony temat herbu to chciałem zwrócić uwagę,  

że znaki z nazwami ulic posiadają herb gminy Dobiegniew, ale zdarza się ze zamiast naszego 

herbu widnieje inny herb. 

 Leszek Wieczór radny – wniosek o skorygowanie czasu zapalania się lamp 

oświetleniowych przy ul. Leśnej, ponieważ zapalają się one za wcześnie. 

 Zbigniew Kołodziej radny – czy będzie stworzony fundusz na wybicie studni? 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – wniosek ten jest ważny nie tylko na terenie 

naszej gminy, ale na terenie całego województwa lubuskiego. Sprawa dotyczy szkód  

od bobrów. Koła Łowieckie nie są władne do uzyskania odstrzałów na bobry. Jeśli nie będzie 

wniosków od Burmistrzów, Wójtów do Wojewody i Urzędu Wojewódzkiego to sprawa  

ta nadal będzie odpychana. Bardzo proszę o podjęcie tematu.  

 Czesław Kotecki sołtys – zwracam się po raz ostatni z prośbą o przejęcie dwóch działek  

w Podleścu, z których można byłoby zrobić plac zabaw dla dzieci oraz boisko.  

 Karol Golec radny – czy w trakcie Dni Dobiegniewa na Placu Starca będzie funkcjonowała 

gastronomia? 

 Dorota Adamczyk członek Rady Sołeckiej – czy będzie remontowana droga do Łęczyna? 

 Zygmunt Małoszczyk sołtys – wniosek o usunięcie pali nad j. Żabim po starym pomoście, 

ponieważ jest tam niebezpiecznie. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – popieram wniosek sołtysa Z. Małoszczyka, 

ponieważ pozostałe pale w jeziorze stanowią zagrożenie dla kajakarzy, żaglówek, motorówek  

i bezpośrednio dla osób pływających. 

 Józef Pater sołtys – proszę, aby informacje, co się dzieje w Dobiegniewie na wieś docierały 

troszeczkę szybciej.  

 Jerzy Chudy sołtys – sprawa dotyczy drogi powiatowej, chodzi o znaki drogowe,  

które należałoby je wymienić, ponieważ są one już bardzo stare i poobijane. 

 Czy w tym roku otrzymamy równiarkę do wyrównywania dróg gruntowych, polnych? 

 Jolanta Pawlak radna – przychylam się do wniosku sołtysa Józefa Patera,  

ponieważ informacji o imprezach nie ma nawet na stronie internetowej urzędu a dzisiejszych 

czasach internet jest podstawową drogą informacji.  

 Daniel Wardęga sołtys – chciałbym zgłosić temat remontowanej drogi Osiek – 

Chomętowo. Brakuje znaków informujących o objeździe i ludzie gubią się i nie wiedzą gdzie 
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mają jechać, należałoby również drogę gruntową wyrównać. Sołectwo na ile było w stanie  

to drogę tą wyrównało.  

 Michał Gacki radny – czy jest plan odbudowy pomostu na plaży w Dobiegniewie, 

ponieważ widziałem, że zostały wycięte drzewka i trzciny?  

 Jan Bekała sołtys – przeczytałem w Gazecie Lubuskiej, że w Grąsach ma stanąć przystanek 

za 30.000zł, czy to jest prawda? W Grąsach jest już przystanek.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – czy byłaby możliwość zorganizowania akcji 

sprzątania świata? 

 Jerzy Chudy sołtys – Sołectwo Radęcin już taką akcję zorganizowało.  

 Elżbieta Szanderska Wicedyrektor Szkoły Podstawowej – Szkoły Podstawowe również 

przystąpiły do akcji „Czysty Las”, poza tym klasy 5 uczestniczyły w sadzeniu lasu. Jesteśmy 

otwarci, aby włączać się do tego typu akcji.  

 

Ad.6. Informację na temat zaległości podatkowych udzielonych zwolnień podatkowych  

i ulg przedstawił Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Informacja stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok: 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2009 rok 

przedstawił Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2009 rok przedstawił 

Dariusz Majowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa przedstawił Dariusz Majowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa przedstawił Dariusz 

Majowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Dyskusja. 
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 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – Wysoka Rado, Szanowni Państwo dzisiejsza 

sesja to ostatnia sesja absolutoryjna w obecnej kadencji i podsumowujemy dziś dokonania 

roku 2009. W roku 2009 po wytężonej pracy i realizacji ambitnych planów związanych  

z rozwojem Gminy Dobiegniew przedstawiona analiza finansowa udowadnia, że ambitnie 

gospodarowaliśmy środkami finansowymi. Realny poziom zadłużenia gminy jest na poziomie 

20%. Przypomnę, że w rozliczeniu finansowym gmin, rankingu gmin to Gmina Dobiegniew  

z powiatu strzelecko – drezdeneckiego znalazła się najwyżej na 13 pozycji. W minionym roku 

wprowadziliśmy i przygotowywaliśmy do realizacji szereg inwestycji:  

 Świetlicę wiejską w Rolewicach, 

 Modernizacja układu komunikacyjnego ul. Starorynkowa, ul. Staszica, 

 Przebudowa drogi gminnej we wsi Ługi, 

 Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej przy ul. Obrońców Pokoju, 

 Termomodernizacja budynku Hali Sportowej przy ul. Leśnej, 

 Wymiana instalacji c.o. w budynku Przedszkola Miejskiego, Szkoły Podstawowej 

przy ul. Obrońców Pokoju i ul. Gdańskiej, 

 Modernizacja ul. Czereśniowej i ul. Wiśniowej oraz budowa oświetlenia, 

 Remont Świetlicy wiejskiej w Słonowie, 

 Remont Świetlicy wiejskiej w Chomętowie, 

 Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego, 

 Budowa Centrum Ratownictwa Medyczno – Pożarowego,  

 Przebudowa drogi gminnej we wsi Mierzęcin, 

 Kompleksowe rozwiązanie problemów wodno – ściekowych gminy wodociąg 

Radachowo, budowa kanalizacji Osiedle Młodych, Słonów, 

 Budowa Międzynarodowego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ul. Leśnej, 

 Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Radęcinie i Zespołu Szkół,  

 Budowa kotłowni miejskiej przy ul. Mickiewicza, 

 w planie tegorocznym mamy budowę Centrum Integracji Społeczności Lokalnej  

w Radęcinie, modernizację oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie.  

Priorytety zadań inwestycyjnych zostały wymienione. Dziękuję bardzo. 

 Michał Gacki radny – jako jedyny głosowałem przeciwko budżetowi, ale nie robiłem tego 

z przekory czy z braku sympatii do Pana Burmistrza, chodziło mi głownie  

o zasygnalizowanie pewnych problemów. Dziś z wykonania budżetu jestem bardzo 

zadowolony, ponieważ było dużo inwestycji, np. drogi, chodniki, dzięki Panu Burmistrzowi 

nasza młodzież chodzi do szkół, które schludnie wyglądają, zmieniło  
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się centrum miasta, jest piękne otoczenie wokół kościoła. Jednak mimo tych wszystkich zalet 

boli mnie jeszcze jedna rzecz, na czym najbardziej mi zależy tj. turystyka. Byłem miło 

zaskoczony, kiedy zobaczyłem prace na plaży dobiegniewskiej. Czy jeszcze  

coś w tym kierunku będzie robione? 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – Panie Burmistrzu, Wysoka Rado pracuję  

w samorządzie już trzecią kadencję i życzyłbym wszystkim kolejnym kadencjom RM  

i Burmistrzowi takiej pracy jak zafundowaliśmy sobie w tej kadencji. To jest przyjemność 

pracy gdzie widać efekty. W imieniu Rady Miejskiej chciałbym serdecznie podziękować 

Panu Burmistrzowi za wykonanie tego budżetu.  

 Karol Golec radny – Panie Burmistrzu praca, jaką Pan włożył przez 4 lata jest przeogromna 

i myślę, że powinniśmy pochylić czoła i podziękować, a udzielenie dzisiaj absolutorium 

będzie przynajmniej dla mnie wielkim zaszczytem.  

 Leszek Waloch Burmistrz – dziękuję i chciałbym powiedzieć, że interes mieszkańców jest 

dla mnie najważniejszy i abyśmy jako gmina rozwijali się.   

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – Szanowni Państwo, jeśli mówimy o rozwoju 

turystyki w gminie Dobiegniew chciałbym abyśmy mieli na względzie pewne zagrożenia  

z tym związane. W ostatnich dniach otrzymaliśmy pismo od Dyrektora Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska, do którego zwróciliśmy się z zaopiniowaniem planu przestrzennego 

zagospodarowania na cele turystyczne obszaru po lewej stronie jeziora Wielgie. Mamy 

negatywną ocenę. Należy pamiętać również, że nasza gmina jest w całości objęta Naturą 

2000.  

 Jolanta Pawlak radna – Wysoka Rado przychylam się do tego, co powiedział radny Karol 

Golec. Chciałabym zwrócić uwagę tylko na jedną rzecz. Coraz więcej mamy świetlic 

wiejskich na wsiach i nie możemy o nich zapominać. Należy zabiegać o to,  

aby świetlice tętniły życiem a nie stały puste. Sołtysi i Rady Sołeckie powinni pomyśleć  

o działalności społecznej, wolontariacie. Uważam również, że w przyszłości powinniśmy 

organizować, np. raz na trzy miesiące koncert filharmonicznym, koncerty muzyki organowej  

i nie musi on być w kościele może być na auli.  

 Józef Pater sołtys – małe społeczności lokalne mogą zabiegać o pieniądze nie tylko  

z budżetu gminy, ale również mogą zabiegać w inny sposób.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/294/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu działek nr 81, 83, 84, 86 i 87, położonych w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin, 

gmina Dobiegniew.  

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 1 radny,  

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/295/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/296/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

likwidacji Samodzielnego Publicznego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych  

w Międzyrzeczu. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/297/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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e) utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej na terenie Gminy 

Dobiegniew. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 1 radny,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/298/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

f) uszczegółowienia opisu granic stałych obwodów głosowania w Gminie Dobiegniew. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/299/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIII/300/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – w tegorocznym budżecie nie mamy środków 

finansowych na wykonanie przyłącza kanalizacji. 

 Jeśli chodzi o odnowienie tablic to podjęliśmy decyzje o zdemontowaniu tych tablic, 

ponieważ wyglądają nieestetycznie i zamontowaniu nowych. 

 Jeżeli chodzi o zasady posługiwania się herbem gminy to jesteśmy w trakcie wprowadzania 

zmian do Statutu i tą sprawą się również zajmiemy. 
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 Jeśli chodzi o lampy oświetleniowe sprawa zostanie zgłoszona do Energetyki.  

 Podejmiemy działania, jeśli chodzi o opracowanie i stworzenie funduszu na wybicie studni, 

ale także na wybudowanie przydomowych ekologicznych oczyszczalni ścieków.  

 Z terenu gminy Dobiegniew nie mieliśmy żadnego sygnału o szkodach wyrządzanych przez 

bobry. Przyjmujemy do wiadomości i przyłączymy się do innych Wójtów i Burmistrzów  

z wnioskiem do Wojewody.  

 Gmina Dobiegniew wystąpiła już do Agencji Nieruchomości Rolnych o przejęcie tych 

dwóch działek w Podleścu.  

 W miarę posiadanych środków droga do Łęczyna będzie remontowana.  

 Dzisiaj również wpłynęło pismo od mieszkańców miejscowości Ługi o usunięcie pali nad  

j. Żabim. Zajmiemy się sprawą, ale musimy mieć zgodę właściciela tego jeziora, którym jest 

Agencja Nieruchomości Rolnych.  

 Przyjmujemy do wiadomości i uczulimy, aby informacje o wydarzeniach i imprezach 

docierały szybciej.  

 Jeśli chodzi o odnowienie znaków drogowych w Radęcinie wystosowane zostanie pismo  

do Zarządu Dróg Powiatowych.  

 Jeżeli chodzi o równiarkę na drogi gruntowe podpisana została już umowa i będziemy  

w kontakcie z Sołtysami, aby wyrównać najgorsze odcinki dróg. 

 Jeśli chodzi o przystanki autobusowe to staną trzy przystanki na łączną kwotę ok. 30.000zł  

i w tym jeden w Grąsach, ale na krzyżówce.  

 Dni Dobiegniewa mają odbywać się na Placu Starca wraz z gastronomią. 

 Karol Golec radny – cieszę się, że są organizowane Dni Dobiegniewa, ale czy muszą 

odbywać się w miejscu pamięci narodowej przy kościele? Tym bardziej, że będzie tam 

spożywany alkohol. Jestem temu przeciwny. Moja propozycja jest tak,  

aby Dni Dobiegniewa przenieść na ul. Leśną.  

 Leszek Waloch Burmistrz – miasto Dobiegniew nie ma typowego miejsca do organizacji 

imprez, inne miejscowości również organizują takie imprezy przy kościołach. 01 – 03 maja  

to też święto państwowe. 

 Karol Golec radny – O godz. 21 będzie Apel Jasnogórski a muzyka na pewno nie będzie 

przyciszona i będą krzyki. 

 Michał Gacki radny – Apel Jasnogórski i msze mogłyby odbywać się w małym kościółku, 

moim zdaniem łatwiej jest przenieść msze niż całą imprezę. 
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 Leszek Waloch Burmistrz – nie pozostaje mi nic innego jak ogłosić 15 minutową przerwę  

i nie chciałbym być uznawany za tego, który zakłóca uroczystości religijne.  

Po przerwie:  

 Leszek Waloch Burmistrz – poinformował, że Dni Dobiegniewa zostaną przeniesione  

na ul. Leśną.  

 

Ad.10. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – przypomniał, że w dniu jutrzejszym upływa 

termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XLIII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz gościom zaproszonym. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                 w Dobiegniewie 

                                                                           /-/ Tomasz Karpiński 

 

 

 


